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KOMISJA BUDŻETOWO-FINANSOWA 

RADY POWIATU ZGIERSKIEGO 

W KADENCJI 2010-2014 

 

Protokół Nr 54/13 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 23 października 2013 r. 

w Starostwie Powiatowym  w Zgierzu 

 

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu.  

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Informacja o sytuacji finansowej w podległych placówkach oświatowych (szkoły 

ponadgimnazjalne, szkoły specjalne, poradnie psychologiczno – pedagogiczne). 

3. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XL sesję Rady Powiatu Zgierskiego.  

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Jerzy Janicki otworzył 54 posiedzenie Komisji i przedstawił 

porządek posiedzenia.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Informacja o sytuacji finansowej w podległych placówkach oświatowych (szkoły 

ponadgimnazjalne, szkoły specjalne, poradnie psychologiczno – pedagogiczne) stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

Skarbnik Powiatu  Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła informację w oparciu o w/w 

materiał. Dodała, że na koniec roku powstanie 300.000 zł. oszczędności na płacach.  

 

Przewodniczący Komisji zapytał, z czego powstały te oszczędności. 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury Sportu i Turystyki Starostwa Powiatowego w Zgierzu 

Jacek Brzeziński wskazał, że na powstanie tych oszczędności wpływa wiele czynników. 

Oprócz wydatków generowanych naborem uczniów do szkoły i liczbą oddziałów jakie są  

w szkole to niebagatelne znaczenie ma jeszcze uruchamianie nauczania indywidualnego.  

W przypadku ucznia w szkole ponadgimnazjalnej to jest min. 12 godzin tygodniowo to 

stanowi 2/3 etatu. Jeżeli w szkole jest kilkoro takich uczniów to znacząco rzutuje to na 

wynagrodzenia nauczycieli. Zmiany organizacyjne spowodowane częściowo mniejszym 

naborem, ale częściowo też pewnymi przegrupowania jeśli chodzi o stopień 

niepełnosprawności spowodowały spadek liczebność oddziałów według stopnia 

niepełnosprawności w szkolnictwie specjalnym. Tak sytuacja pojawiła się w Ośrodku 

Szkolno – Wychowawczym w Zgierzu, gdzie powstała nadwyżka w płacach i pochodnych. 

Oczywiście w niektórych placówkach są niedobory, ale można powiedzieć, że wynikają one  

z jakiś sytuacji losowych  i można je oszacować w granicy błędu statystycznego.  
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Radna Zofia Ogórek dodała, że to po raz pierwszy dochodzimy do końca roku i wszystkie 

placówki zamkną się w ustalonym budżecie. 

 

Ad. 3 

1. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łódzkiemu 

Wschodniemu. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu Agnieszka  

Duszkiewicz – Nowacka przedstawiła projekt uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

2. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia wysokości świadczenia pieniężnego na 

zagospodarowanie dla osoby usamodzielnianej. 

Dyrektor PCPR w Zgierzu przedstawiła projekt uchwały. 

 

Komisja przy 7 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

3. Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasta Głowna prowadzenia zadań 

publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi  

w granicach administracyjnych miasta Głowna oraz udzielenia dotacji przez Powiat 

Zgierski dla Gminy Miasta Głowna w celu realizacji przejętych zadań. 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia 

zadań publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami 

powiatowymi w granicach administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia 

dotacji przez Powiat Zgierski dla Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji 

przejętych zadań.   

Wicestarosta Zgierski przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2014. 

Dyrektor PCPR w Zgierzu przedstawiła projekt uchwały. 

 

Radny Radosław Zaborowski zgłosił następujące uwagi do projektu uchwały: 

- w łączniku niezrozumiały jest zapis  Rozdziału 1 - Postanowienia ogólne, ust. 2  „zapisy 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi (…) zostały zawarte  

w wieloletnim programie współpracy”, 

- w uzasadnieniu niezrozumiały jest zapis „Program został sporządzony na podstawie 

programu ubiegłorocznego, w którym ustalono priorytetowe kierunki działania na rok 

2014 i planowane środki finansowe”. Zapis ten powinien dotyczyć roku 2013 gdyż, 

dopiero w tej chwili ustalamy priorytetowe kierunki działania i środki finansowe na 

2014r.,  
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- ustawa o pożytku publicznym i o wolontariacie określa wprost co powinno się  znaleźć 

w programie. Projekt ten nie zawiera tych elementów. Radny wie, że znajdują się  one  

w wieloletnim programie ale  uważa, że i w tym programie powinny się one znaleźć. 

 

Wicestarosta Zgierski poinformował, że Zarząd Powiatu rozważy zgłoszone uwagi. 

 

Komisja przy 7 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/316/12 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2013. 

Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/315/12 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2013-2022.  

Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Ad. 4 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 53 z posiedzenia Komisji, które odbyło się   

11 września br. 

 

Ad. 5 

Radny Radosław Zaborowski zapytał, co dzieje się z Domem Pomocy Społecznej w Głownie.  

 

Dyrektor PCPR w Zgierzu poinformowała, że placówka ta była intensywnie kontrolowana 

przez PCPR. W wyniku tych działań ustalono, że zamieszkują w nim osoby  nie posiadające 

decyzji kierujących i umieszczających. Zaznaczyła, że  przepisy prawa wyraźnie zezwalają na 

pobyt w domu jedynie osób skierowanych przez gminy i umieszczonych w placówce przez 

organy powiatu.  Niemniej jednak wie, że  w placówce przebywały  dwie osoby tylko na 

podstawie umowy zawartej z Fundacją „Swoboda”. W związku z tym ma prawo 

przypuszczać, że tam jest więcej takich osób. Nie jest tajemnicą, że próby dialogu z Fundacją 

zostały już wyczerpane. W tej chwili czekamy na rozwiązanie porozumienia. Sprawa, którą 

radny podnosił na poprzedniej sesji dotycząca przepisania prawa własności nieruchomości na 

rzecz Fundacji przez Pana Bukowieckiego w zamian za dożywotnią opiekę jest najbardziej 

bulwersująca. Obecnie przebywa on w swoim domu i pozostajemy z nim w stałym kontakcie. 

Pracownicy pomocy społecznej pomagają mu w czynnościach dnia codziennego. Dodatkowo 

poinformował nas, że ma opiekę adwokacką i założył sprawę do sądu o unieważnienie tej 

umowy.  

 

Wicestarosta Zgierski oznajmił, że posiada informację, że na sesję wybierają się pracownicy  

i pensjonariusze domu z prośbą o dalsze kontynuowanie współpracy z Fundacją. 

Poinformował, że aktualnie prowadzone są rozmowy z Zarządem Fundacji o rozwiązanie 

umowy o powierzenie realizacji zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej 

dotyczącego prowadzenia DPS w Głownie. Bezpośrednio z nią powiązana jest umowa 

dzierżawy, której przedmiotem jest nieruchomość zabudowana budynkami DPS, która 
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wygasa z dniem 31 grudnia br. Umowa ta powinna zostać rozwiązana z jednomiesięcznym 

okresem wypowiedzenia. Jednak zaproponowaliśmy jej rozwiązanie za porozumieniem stron. 

Jeśli fundacja podpisze to porozumienie na co obecnie czekamy to na początku listopada 

zostanie ogłoszony nowy konkurs na prowadzenie domu. Zawarte w nim zostaną min. zapisy: 

 art. 23
1 

Kodeksu pracy
 
 o przejęciu pracowników przez nowego pracodawcę  (obecnie są to 

pracownicy Fundacji i nie ma zapisu, że w przypadku ponownego przejęcia prowadzenia 

domu przez powiat  przejmie on też pracowników), o przejęciu domu poprzez ustanowienie 

użytkowania - ograniczone prawo rzeczowe oraz warunki rozwiązania umowy w przypadku 

powstania nieprawidłowości. Powierzenie to nastąpi w drodze aktu notarialnego.  

 

Radny Radosław Zaborowski przypomniał, że pensjonariuszka dokonała samobójstwa. Czy 

była to osoba bez skierowania. 

 

Dyrektor PCPR w Zgierzu poinformowała, że była to osoba przyjęta komercyjnie. Cały czas 

czeka na pisemne wyjaśnienie zdarzenia. Wie, że w tym zdarzeniu nie brały udziału osoby 

trzecie.  

 

Ad. 6 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji dokonał 

zamknięcia 54 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.     

Protokołowała   


